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Zápisnica 

z 11. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Ovčiarsko zo dňa 20.11.2015 

 

 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí prerokovalo: 

 

1.  Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 
Rokovanie 11. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Ovčiarsko („ďalej len OZ“)  

v súlade s § 13 ods. 4 písm. a)  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  v znení 

neskorších predpisov otvorila p. Darina Ninisová, starostka obce. Privítala poslancov, hlavnú 

kontrolórku obce a   občanov obce. Starostka obce konštatovala, že zasadnutie OZ je 

uznášania schopné, počet prítomných poslancov je 6, poslankyňa Monika Habáňová  sa 

telefonicky ospravedlnila, že príde neskôr. Rokovanie OZ viedla starostka obce. 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Starostka obce p. Darina Ninisová určila za zapisovateľku Máriu Isteníkovú a za 

overovateľov zápisnice  Bc. Jozefa Hasku a Ing. Ľuboša Tótha. 

OZ zobralo na vedomie určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice. 

 

3. Voľba návrhovej komisie 
Starostka obce p. Darina Ninisová navrhla do návrhovej komisie  Ervína Schmiegera 

a Ľuboša Hofericu. 

OZ zvolilo návrhovú komisiu v navrhovanom zložení. 

 

4. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
Starostka obce predložila návrh programu zasadnutia, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli 

a tiež na webovej stránke obce v súlade s § 12 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov. Vyzvala poslancov OZ na zmenu alebo doplnenie 

návrhu programu zasadnutia:  

 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva   

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

5. Kontrola uznesení obecného zastupiteľstva č. 105-115/2015 zo dňa 23.10.2015  

6. Prieskum trhu s názvom zákazky „Oprava strechy Domu cirkevných obradov v 

Ovčiarsku“ 

7. Evidencia, vyhľadávanie a zobrazovanie hrobových miest a zosnulých prostredníctvom 

internetového portálu www.pohrebiska.sk - spol. Slovenská internetová, s.r.o. Žilina, 

Dolný Val č. 3 

8. Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami Obce Ovčiarsko 

9. Rozpočet Obce Ovčiarsko na roky 2016, 2017 a 2018 

10. Rozpočtové opatrenie č. 14/2015 

11. Aktuálne výzvy na podporu investícií pre obce vo vidieckych oblastiach s počtom 

obyvateľov do 1 000 (vrátane) „Program rozvoja vidieka 2014-2020“ 

12. Rôzne 

13. Interpelácia poslancov OZ 
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14. Diskusia   

15. Záver 

 

Poslanec Ing. Ľuboš Tóth navrhol doplniť samostatný bod programu   bod č. 12 Príprava  

VZN o verejnom obstarávaní.  

Hlasovanie za tento návrh prebehlo nasledovne: 

Prítomní poslanci (menovite):          6 poslancov –   Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Mgr.  

  Adriana Hirjaková,  Ľuboš  Hoferica,  Ervín Schmieger,  

  Ing. Ľuboš Tóth 

Ospravedlnení poslanci (menovite):  1 poslanec –  Monika Habáňová  

Hlasovali za (menovite):           5 poslancov –   Bc. Jozef Hasko,   Ľuboš  Hoferica,  

  Ervín  Schmieger,  Ing. Ľuboš Tóth,  Ľuboš  Hoferica   

                proti (menovite):              0  poslancov 

                zdržali sa (menovite):       1 poslanec  -  Mgr. Adriana Hirjaková 

 

Poslanec Bc. Jozef Hasko navrhol  doplniť samostatný bod programu bod č. 13 Ukončenie 

nájomnej zmluvy s nájomcom  p. Ľubomírom Krížom LK STAR s.r.o. 

Hlasovanie za tento návrh prebehlo nasledovne: 

Prítomní poslanci (menovite):          6 poslancov –   Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Mgr. 

Adriana Hirjaková,  

                                                            Ľuboš  Hoferica,  Ervín Schmieger,  Ing. Ľuboš Tóth 

Ospravedlnení poslanci (menovite):  1 poslanec –  Monika Habáňová  

Hlasovali za (menovite):            6 poslancov –   Bc. Jozef Hasko,   Ľuboš  Hoferica,   

                                                            Mgr. Adriana  Hirjaková,  Ervín Schmieger,  Ing.  Ľuboš  

                                                            Tóth,  Ľuboš  Hoferica   

                proti (menovite):              0  poslancov 

                zdržali sa (menovite):       0 poslancov 

 

Starostka obce dala následne hlasovať o  programe zasadnutia ako celku s  doplňujúcimi 

bodmi programu. Hlasovanie prebehlo nasledovne: 

Prítomní poslanci (menovite):          6 poslancov –   Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Mgr.  

  Adriana Hirjaková, Ľuboš  Hoferica,  Ervín Schmieger,  

  Ing. Ľuboš Tóth 

Ospravedlnení poslanci (menovite):  1 poslanec –  Monika Habáňová  

Hlasovali za (menovite):           6 poslancov –   Bc. Jozef Hasko,   Ľuboš  Hoferica,  

  Mgr. Adriana  Hirjaková,  Ervín Schmieger,  Ing.  Ľuboš 

  Tóth,  Ľuboš  Hoferica   

                proti (menovite):              0  poslancov 

                zdržali sa (menovite):       0 poslancov 

  

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva   

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

5. Kontrola uznesení obecného zastupiteľstva č. 105-115/2015 zo dňa 23.10.2015  

6. Prieskum trhu s názvom zákazky „Oprava strechy Domu cirkevných obradov v Ovčiarsku“ 
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7. Evidencia, vyhľadávanie a zobrazovanie hrobových miest a zosnulých prostredníctvom  

    internetového portálu www.pohrebiska.sk - spol. Slovenská internetová, s.r.o. Žilina, Dolný  

    Val č. 3 

8. Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami Obce Ovčiarsko 

9. Rozpočet Obce Ovčiarsko na roky 2016, 2017 a 2018 

10. Rozpočtové opatrenie č. 14/2015 

11. Aktuálne výzvy na podporu investícií pre obce vo vidieckych oblastiach s počtom  

      obyvateľov do 1 000 (vrátane) „Program rozvoja vidieka 2014-2020“ 

12. Príprava VZN o verejnom obstarávaní 

13. Ukončenie nájomnej zmluvy s nájomcom p. Ľubomírom Krížom LK STAR s.r.o. 

14. Rôzne 

15. Interpelácia poslancov OZ 

16. Diskusia   

17. Záver 

 

5. Kontrola uznesení obecného zastupiteľstva č. 105 – 115/2015 zo dňa 23.10.2015  

Pani Darina Ninisová, starostka obce vykonala kontrolu uznesení  č. 105/2015 – č. 115/2015 

prijatých na zasadnutí OZ dňa 23.10.2015: 

Uznesenie č. 110/2015  

Starostka obce informovala OZ, že v prieskume trhu  predložil cenovú ponuku subjekt 

Agrodružstvo Bánová v súlade s výzvou na predloženie cenovej ponuky podľa zákona č. 

25/20006 Z.z. o verejnom obstarávaní na službu, ktorá nie je bežne dostupná na trhu. 

Vysúťažený subjekt nesúhlasil so zmenenými podmienkami – paušál za 1 okruh cez obec. 

Uznesenie č. 113/2015 

Vypracovanie návrhu interiéru kuchynky v Kultúrnom dome v Ovčiarsku  - starostka 

informovala, že bol oslovený projektant, ktorý pripraví návrh umiestnenia spotrebičov 

v kuchynke a následne bude zvolané pracovné stretnutie s poslancami OZ.  

Uznesenie č. 115/2015 

b) 1. Komisia kultúrno-školská pri OZ - zatiaľ sa stretnutie nekonalo. Starostka obce 

informovala poslancov OZ o príprave akcie MIKULÁŠ, objednala balíčky pre 110 detí á 3,30 

€, objednala kostýmy pre Mikuláša, čerta a anjela. Stromček bol doplnený o nové žiarovky. 

MŠ pripravuje tak ako aj minulý rok Vianočnú tržnicu. 

    2. Komisia finančná zasadala k Návrhu rozpočtu na rok 2016 a následne predložila 

stanovisko k rozpočtu,  ktoré je prílohou zápisnice.   

c)  Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku na podporu vytvorenia pracovného miesta pre 

znevýhodnených uchádzačov o zamestnanie v rámci národného projektu „Šanca na 

zamestnanie“ bola podaná na 1 pracovné miesto.  

 

OZ zobralo na vedomie kontrolu uznesení OZ č.  78/2015 – č. 104/2015 zo zasadnutia 

obecného zastupiteľstva konaného dňa 23.10.2015. 

 

6. Prieskum trhu s názvom zákazky „Oprava strechy Domu cirkevných obradov v  

    Ovčiarsku“ 

Starostka obce  predložila dôvodovú správu s návrhom uznesenia (príloha zápisnice).  

Informovala zasadnutie OZ, že bola zaslaná výzva na predloženie cenovej ponuky podľa 

zákona č. 25/2006 Z.z. o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

v znení neskorších predpisov s názvom zákazky „Rekonštrukcia strechy Domu cirkevných 

obradov v k.ú. Ovčiarsko“ 3 subjektom a to spol. Ferosta, a.s. Žilina, spol. ALPOTECH, s.r.o. 
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Bytča a p. Babíkovi s termínom predloženia do 22.10.2015.  Termín bol predĺžený do 

28.10.2015  a výzva bola zaslaná spol. ABC System, s.r.o. Žilina a p. Babíkovi. 

V stanovenom termíne boli doručené 2 cenové ponuky a to spol. ALPOTECH, s.r.o. a spol. 

ABC system. Starostka obce doporučila schváliť cenovú ponuku spol. ALPOTECH, s.r.o., 

ktorej konečná cena za predmet zákazky je 14 642,44 €. Následne predložila cenové ponuky 

poslancom OZ. 

Diskusia poslancov: Mgr. Adriana Hirjaková – opýtala sa, že kedy sa rekonštrukcia strechy 

bude realizovať. Starostka odpovedala, že začiatok realizácie je plánovaný na  marec – apríl 

2016 a informovala o stretnutí  firiem, ktoré boli vybraté na zákazky rekonštrukcia strechy 

a výroba prístrešku DCO Ovčiarsko, na ktorom boli dohodnuté podmienky realizácie.  

 

OZ schválilo  realizáciu zákazky „Rekonštrukcia strechy Domu cirkevných obradov 

v Ovčiarsku“ spol. ALPOTECH, s r.o. Bytča, ktorej konečná cena za predmet zákazky je 

14 642,44 €, ktorá bude zapojená prostredníctvom finančných operácií do rozpočtu obce 

z rezervného fondu.  

 

7.  Evidencia,     vyhľadávanie   a zobrazovanie   hrobových  miest  a  zosnulých       

     prostredníctvom  internetového portálu www.pohrebiska.sk - spol. Slovenská  

     internetová, s.r.o. Žilina, Dolný Val č. 3 

Starostka obce  predložila dôvodovú správu s návrhom uznesenia (príloha zápisnice).  

Vzhľadom na to, že obec nemá digitálnu evidenciu hrobových miest oslovila obchodnú 

spoločnosť Slovenská internetová, ktorej stránky slúžia na evidenciu, vyhľadávanie 

a zobrazovanie hrobových miest a zosnulých prostredníctvom internetového portálu. 

Prevádzkovanie pohrebiska upravuje zákon č. 131/2010 Z.z. o pohrebníctve.  V zmysle tohto 

zákona sa schvaľuje prevádzkový poriadok pohrebiska všeobecne záväzným nariadením a má 

byť verejnosti prístupný na pohrebisku. Z toho dôvodu starostka obce doporučila prehodnotiť 

a upraviť na aktuálne podmienky doterajší Cintorínsky poriadok obce a zakúpiť informačnú 

tabuľu. 

 

Poslankyňa Monika Habáňová  prišla na zasadnutie OZ o 18.00 h. 

 

Diskusia poslancov: Ing. Ľuboš Tóth sa informoval, či nie je aj iný internetový portál na 

evidenciu, vyhľadávanie a zobrazovanie hrobových miest. Starostka odpovedala, že 

vychádzala zo skúseností a odporúčaní susedných obcí.  

Hlasovanie prebehlo nasledovne:  

Obecné zastupiteľstvo Obce Ovčiarsko  

a)   b e r i  e   n a    v e d o m i e  

informáciu o predloženej ponuke spol. Slovenská internetová, s.r.o. Žilina, Dolný Val č. 3 

o evidencii, vyhľadávaní a zobrazovaní hrobových miest a zosnulých prostredníctvom 

internetového portálu. 

Prítomní poslanci (menovite):          7 poslancov –  Juraj Čillík,  Monika Habáňová, Bc.  

  Jozef Hasko, Mgr. Adriana  Hirjaková, Ľuboš  Hoferica,  

  Ervín Schmieger,  Ing. Ľuboš Tóth 

Ospravedlnení poslanci (menovite):  0 poslancov   
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Hlasovali za (menovite):           7 poslancov –  Juraj Čillík,  Monika Habáňová, Bc.  

  Jozef Hasko, Mgr. Adriana  Hirjaková, Ľuboš  Hoferica,  

  Ervín Schmieger,  Ing. Ľuboš Tóth 

                proti (menovite):              0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):       0 poslancov 

 

b)    v y s l o v u j e   s ú h l a s 

na zriadenie internetového portálu www.pohrebiska.sk spol. Slovenská internetová, s.r.o. 

Žilina, Dolný Val č. 3 o evidencii, vyhľadávaní a zobrazovaní hrobových miest  

Prítomní poslanci (menovite):          7 poslancov –  Juraj Čillík,  Monika Habáňová, Bc.  

  Jozef Hasko, Mgr. Adriana   Hirjaková, Ľuboš   

  Hoferica,  Ervín Schmieger,  Ing. Ľuboš Tóth 

Ospravedlnení poslanci (menovite):  0 poslancov   

Hlasovali za (menovite):           0 poslancov  

                proti (menovite):              4 poslanci - Juraj Čillík,  Bc. Jozef Hasko,  Ervín  

  Schmieger,  Ing. Ľuboš  Tóth 

                zdržali sa (menovite):       3 poslanci - Monika Habáňová, Mgr. Adriana   

  Hirjaková, Ľuboš  Hoferica, 

 

OZ predložený  návrh uznesenia bodu b)   neschválilo. 

 

c)   d o p o r u č u j e 

prepracovať a prehodnotiť Cintorínsky poriadok Obce Ovčiarsko na aktuálne podmienky obce 

v súlade so zákonom č. 131/2010 z.z. o pohrebníctve. 

Prítomní poslanci (menovite):          7 poslancov –  Juraj Čillík,  Monika Habáňová, Bc.  

  Jozef Hasko, Mgr. Adriana  Hirjaková, Ľuboš  Hoferica,  

  Ervín Schmieger,  Ing. Ľuboš Tóth 

Ospravedlnení poslanci (menovite):  0 poslancov   

Hlasovali za (menovite):           7 poslancov –  Juraj Čillík,  Monika Habáňová, Bc.  

  Jozef Hasko, Mgr. Adriana  Hirjaková, Ľuboš  Hoferica,  

  Ervín Schmieger,  Ing. Ľuboš Tóth 

                proti (menovite):              0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):       0 poslancov 

 

8.  Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami Obce Ovčiarsko 

Starostka obce informovala poslancov OZ o tom, že Zásady hospodárenia s finančnými 

prostriedkami obce sú len vnútorná smernica, prijatie Zásad ako VZN je v rozpore s § 6  

zákona o obecnom zriadení. Ing. Ľuboš Tóth namietal starostke obce, že takéto VZN majú aj 

iné obce a doteraz od starostky nedostal takéto vyjadrenie. Starostka ďalej informovala, že 

pripomienky k zverejnenému návrhu neboli žiadne.  Starostka ďalej tvrdila, že návrh VZN je 

v rozpore so zákonom, nie je možné ho schváliť a požiadala Ing. Ľuboša Tótha o prednesenie 

uznesenia. 
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OZ Obce Ovčiarsko prijalo VZN č. 4/2015 Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami 

Obce Ovčiarsko. 

 

9.  Rozpočet Obce Ovčiarsko na roky 2016, 2017 a 2018 

Starostka obce vyzvala Ing. Ľuboša Tótha, predsedu finančnej komisie pri OZ o prednesenie 

stanoviska k návrhu rozpočtu.  Ing. Ľuboš Tóth v stanovisku konštatoval, že je prehľadný 

a v porovnaní s rozpočtom na rok 2015  predstavuje významné zlepšenie v prehľadnosti 

a následného sledovania dodržania účelu navrhovaných výdavkov. Na zasadnutí finančnej 

komisie navrhol znížiť sumu na Kultúrne podujatia z 5 000 € na 2 300 €. Po akceptovaní 

tohto návrhu odporučil poslancom OZ schváliť predložený rozpočet. 

 Ďalej predniesla odborné stanovisko k rozpočtu hlavná kontrolórka obce Ing. Elena 

Šuteková, ktorá odporučila schváliť navrhnutý rozpočet. 

Starostka obce otvorila diskusiu: Mgr. Adriana Hirjaková navrhla doplniť do rozpočtu nákup 

informačnej tabule na miestny cintorín vo výške 350,- €. Ervín Schmieger – navrhol znížiť  

položku Všeobecné služby 637 004 o 720,- €, jedná sa o zmluvu na zabezečovanie agendy 

verejného obstarávania. Monika Habáňová sa informovala o rekonštrukcii a modernizácii 

kaplnky či sa to týka rozpočtu na rok 2016. Starostka odpovedala, že je to skutočnosť 

z minulého roka. Ing. Ľuboš Tóth sa informoval o položke 150,- €  - Odmena za metodickú 

pomoc pre predprimárne vzdelávanie. Starostka odpovedala, že je to dohoda pre 

zamestnankyňu spoločného obecného školského úradu, ktorá usmerňuje a metodicky riadi 

MŠ, vybavuje školenia a je nápomocná pre starostov obcí v spoločnom školskom obvode, 

ktorí sú zriaďovateľmi MŠ. Bc. Jozef Hasko  diskutoval k položke Bežný transfér, ktorá je vo 

výške 2500,- €, je to čiastka, ktorá nepokryje náklady na fungovanie OFK, navrhol navýšiť 

o 300,- €. Starostka obce odpovedala, že výdavky na OFK sa každoročne zvyšujú, žiadala 

o vyjadrenie ako bude  ďalej pokračovať zaregistrované  nové Združenie, nikto zatiaľ 

nepožiadal o dotáciu na budúci rok. Bude potrebné pripraviť VZN o poskytovaní dotácie.  

 

Pozmeňujúce poslanecké návrhy k predneseným návrhom rozpočtu na rok 2016: 

 

Poslanecký návrh Mgr. Adriany Hirjakovej  doplniť do rozpočtu nákup informačnej tabule na 

miestny cintorín vo výške 350,- €. 

 

Prítomní poslanci (menovite):          7 poslancov –  Juraj Čillík,  Monika Habáňová, Bc.  

                                                            Jozef Hasko, Mgr.  Adriana  Hirjaková, Ľuboš   

                                                            Hoferica,  Ervín Schmieger,  Ing. Ľuboš Tóth 

Ospravedlnení poslanci (menovite):  0 poslancov   

Hlasovali za (menovite):                7 poslancov –  Juraj Čillík,  Monika Habáňová, Bc.  

  Jozef Hasko, Mgr. Adriana Hirjaková, Ľuboš   

                                                            Hoferica,   Ervín Schmieger,  Ing. Ľuboš Tóth 

                proti (menovite):              0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):       0 poslancov 

 

 

Poslanecký návrh Ervína Schmiegera  znížiť položku 637 004 Všeobecné služby  FK 0111 v   

rozpočte o 720,- €, jedná sa o zmluvu na zabezpečovanie agendy verejného obstarávania. 
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Prítomní poslanci (menovite):          7 poslancov –  Juraj Čillík,  Monika Habáňová, Bc.  

            Jozef Hasko, Mgr.  Adriana    Hirjaková, Ľuboš   

  Hoferica,  Ervín Schmieger,  Ing. Ľuboš Tóth 

Ospravedlnení poslanci (menovite):  0 poslancov   

Hlasovali za (menovite):           5 poslancov –  Juraj Čillík,  Monika Habáňová, Bc.  

  Jozef Hasko,  Ervín Schmieger,  Ing. Ľuboš Tóth 

                proti (menovite):              0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):       2 poslanci – Mgr. Adriana Hirjaková, Ľuboš Hoferica 

 

 

Poslanecký návrh Bc. Jozefa Hasku zvýšiť položku 642 001 Bežný transfér pre futbalový 

klub  FK 0810 v   rozpočte o 300,- €, jedná sa o náklady na fungovanie OFK. 

 

Prítomní poslanci (menovite):          7 poslancov –  Juraj Čillík,  Monika Habáňová, Bc.  

  Jozef Hasko, Mgr.  Adriana    Hirjaková, Ľuboš   

           Hoferica,  Ervín Schmieger,  Ing. Ľuboš Tóth 

Ospravedlnení poslanci (menovite):  0 poslancov   

Hlasovali za (menovite):            6 poslancov –  Juraj Čillík,  Mgr. Adriana Hirjaková, 

  Ľuboš Hoferica,  Bc.  Jozef  Hasko,  Ervín  Schmieger,  

  Ing. Ľuboš Tóth 

                proti (menovite):              0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):       1 poslanec – Monika Habáňová 

 

OZ zobralo na vedomie 

Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky obce k dokumentu Rozpočet obce       Ovčiarsko  na 

roky   2016 – 2018. 

OZ schválilo 

V súlade  s § 4  ods. 5 zákona  č. 583/2004  Z. z.  o  rozpočtových  pravidlách    

územnej samosprávy neuplatňovanie programu obce – teda ani Programového rozpočtu  

pre  rok 2016.  

OZ schválilo 

 Rozpočet obce  Ovčiarsko na rok  2016 vrátane pozmeňujúcich poslaneckých  

 návrhov. 

OZ zobralo na vedomie 

Návrh rozpočtu na roky 2017 – 2018.  

         

10.  Rozpočtové opatrenie č. 14/2015 

Ing. Ivana Knappová, ekonómka obce   informovala prítomných  o zmene rozpočtovým 

opatrením č. 14/2015 zo dňa 20.11.2015. Poslanci nesúhlasili  so zvýšením finančných 

prostriedkov vo výške 1 030,- € na interiérové vybavenie – stoly do kultúrneho domu 

a nesúhlasili so zvýšením finančných prostriedkov na digitálnu evidenciu hrobových miest. 

Rozpočtovým opatrením č. 14 boli rozpočtové príjmy  navrhnuté upraviť na 192 956 € 

a rozpočtové výdavky boli navrhnuté upraviť na 191 457 €. Predpokladaný prebytok rozpočtu 

zostáva vo výške  1 499 €.  
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Pozmeňujúce poslanecké návrhy k prednesenému návrhu rozpočtového opatrenia č. 14/2015:  

 

1. zmenu položky  Návrhu rozpočtu rozpočtovým  opatrením   č. 14/2015 zo dňa 20.11.2015 

na základe poslaneckého   návrhu nasledovne: 

      - vypustiť položku  -  presun finančných  prostriedkov vo výške 1 030 € z položky  

         ekonomickej klasifikácie  637 004 Všeobecné služby, FK 0510 – Nakladanie s odpadmi  

        do položky ekonomickej  klasifikácie 633 001 – Interiérové vybavenie – stoly do  

        kultúrneho domu, FK 0820 –  Kultúrne služby, 

     - vypustiť položku  -  zvýšenie finančných prostriedkov vo výške 200 €, položka  

        ekonomickej klasifikácie  637 004 – Všeobecné služby – digitálna evidencia hrobových  

        miest, FK 0840 – Náboženské a iné spoločenské služby  

 

Prítomní poslanci (menovite):          7 poslancov –  Juraj Čillík,  Monika Habáňová, Bc.  

  Jozef Hasko, Mgr.   Adriana    Hirjaková, Ľuboš   

           Hoferica,  Ervín Schmieger,  Ing. Ľuboš Tóth 

Ospravedlnení poslanci (menovite):  0 poslancov   

Hlasovali za (menovite):           5 poslancov –  Juraj Čillík,  Monika Habáňová, Bc.  

  Jozef Hasko,  Ervín   Schmieger,  Ing. Ľuboš Tóth 

                proti (menovite):              2 poslanci – Mgr. Adriana Hirjaková, Ľuboš Hoferica  

                zdržali sa (menovite):       0 poslancov 

 

2. OZ schválilo zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 14/2015 zo dňa 20.11.2015  ako 

celku vrátane zmeny uvedenej v bode 1. bez ďalších pozmeňujúcich   a doplňujúcich  

návrhov.  

 

11. Aktuálne výzvy na podporu investícií pre obce vo vidieckych oblastiach s počtom  

       obyvateľov do 1 000 (vrátane) „Program rozvoja vidieka 2014-2020“ 

Starostka obce  predložila dôvodovú správu s návrhom uznesenia (príloha zápisnice).  

Informovala  o vyhlásení výzvy na podporu investícií pre obce do 1000 obyvateľov 

a doporučila OZ, aby vyslovilo súhlas na vstup do výziev pre opatrenie: Podopatrenie 7.4 – 

Podpora na investície do vytvárania, zlepšovania alebo rozširovania miestnych základných 

služieb pre vidiecke obyvateľstvo vrátane voľného času a kultúry – výstavba športovísk – 

aktivita č. 1 a miestne služby (obecné úrady, kultúrne domy) – aktivita č. 5, navrhla 

dobudovanie chodníkov z Podopatrenia 7.2. V diskusii sa poslanec Ing. Ľuboš Tóth sa 

informoval o názve firmy, ktorá by mala dokumentáciu k navrhovaným výzvam pripravovať, 

starostka obce neuviedla názov spoločnosti a  prisľúbila poslancom, že ich o ďalších krokoch 

postupnosti prípravy výziev bude informovať na nasledujúcich zasadnutiach OZ. 

 

OZ Obce Ovčiarsko zobralo na vedomie informácie o aktuálnych výzvach na podporu 

investícii pre obce vo vidieckych oblastiach s počtom obyvateľov do 1000 (vrátane) „Program 

rozvoja vidieka 2014-2020“ a vydalo súhlas na prípravu podkladov k čerpaniu  investícii pre 

obce do 1 000 obyvateľov cez Pôdohospodársku platobnú agentúru a to na:  

Podopatrenie č. 7.4 – Podpora na investície do vytvárania podmienok na trávenie voľného 

času – výstavba športovísk, aktivita č. 1 a miestne služby (obecné úrady, Kultúrne domy), 

aktivita č. 5 
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Podopatrenie č. 7.2 – Podpora na investície do vytvárania, zlepšovania alebo rozširovania 

všetkých druhov infraštruktúr malých rozmerov vrátane investícií do energie z obnoviteľných 

zdrojov a úspor energie – výstavba chodníkov - aktivita č. 1. 

 

12.  Príprava VZN o verejnom obstarávaní 

Ing. Ľuboš Tóth vo svojom vystúpení  zdôvodnil jeho návrh prijať VZN o verejnom 

obstarávaní, poslanci by mali byť informovaní o príprave výziev, chcú byť nápomocní, záleží 

im na tom, aby sa vybrali najlacnejšie ponuky. Výzvy by bolo potrebné zverejňovať na dlhšie 

obdobie a na vyhodnotenie ponúk by mala byť zriadená komisia. Ponuky zverejnené na 3- 5 

dní považuje za veľmi krátku.  a tiež aj že výzva zverejnená na stránke obce. Požiadavka Ing. 

Ľuboša Tótha  o zmenu pravidiel získania ponúk pre dodanie tovaru a služieb obci Ovčiarsko 

tak, aby boli v maximálnom možnom rozsahu o získavaní ponúk pre obec informovaní 

obyvatelia obce aj poslanci a aby bol vyhradený dostatočný čas pre zodpovednú prípravu 

ponúk zo strany záujemcov a aby bolo následne umožnené transparentný výber s možnosťou 

účasti aj iných osôb, nielen pani starostkou.  Bolo by vhodné výzvy zverejňovať nielen na 

www.stránke obce,  ale aj  na elektronickom trhovisku a na dlhšiu dobu. Mgr. Adriana 

Hirjaková reagovala na stanovisko  Ing. Ľuboša Tótha  tak,  že poslanci sú o všetkom 

informovaní.  

Starostka obce sa vyjadrila, že nakoľko bol tento bod doplnený do programu zasadnutia OZ, 

stanovisko k predmetnému bodu predloží na ďalšom zasadnutí.  Starostka požiadala Ing. 

Ľuboša Tótha o prednesenie návrhu uznesenia. 

 

OZ berie na vedomie poslanecký návrh Ing. Ľuboša Tótha na  úpravu spôsobov na získanie 

podkladov na prieskum trhu pre verejné obstarávanie formou VZN  o verejnom obstarávaní.  

 

13. Ukončenie nájomnej zmluvy s nájomcom p. Ľubomírom Krížom LK STAR s.r.o. 

Bc. Jozef Hasko predložil k svojmu návrhu – Ukončenie nájomnej zmluvy s nájomcom p. 

Ľubomírom Krížom LK STAR s.r.o. informáciu o situácii ukončenia nájomnej zmluvy 

s nájomcom z dôvodu, že informácie o situácii sa rozchádzajú a preto bol prizvaný nájomca 

(zastupovala ho zástupkyňa p. Renáta Kováčiková).  P. Kováčiková informovala, že od 

začiatku roka sa nepostúpilo, boli odvezené chladničky z kuchynky a prehlásila, že za tie 

akcie, ktoré neboli vykonané, nezaplatí požadovanú čiastku. Ďalej  informovala, že bol 

odoslaný list na obec, v ktorom požiadala o prizvanie na zasadnutie OZ. Od obce  dostala 

odpoveď, že  ďalšie kroky sa budú riešiť prostredníctvom právneho zástupcu obce. 

 

Poslankyňa Mgr. Adriana Hirjaková  odišla zo zasadnutia OZ o 20.00 h. 
 

Starostka obce informovala, že predmetná vec je riešená právnym zástupcom obce.  P. 

Kováčiková sa zúčastnila stretnutia v priestoroch Kultúrneho domu, na ktorom sa dohodlo, že 

nájomca predloží zoznam majetku, ktorý je jeho majetkom, do stanoveného termínu nájomca 

nepredložil žiadny zoznam. Záujmom obce je vysporiadať podlžnosti nájomcu voči obci. 

Diskusia poslancov: Ľuboš Hoferica – apeloval na ukončenie zmluvného vzťahu. Monika 

Habáňová  a Bc. Jozef Hasko  - diskutovali v tom zmysle, že ako právnik postupuje, že sa celá 

vec predlžuje. Ing.  Ľuboš Tóth sa pýtal, že o aký majetok sa jedná a  akou formou sa chce p. 

Kováčiková dohodnúť. Ervín Schmieger   je za to aby sa to vyriešilo, keď je tu prítomná p. 

Kováčiková, je potrebné sa dohodnúť. Starostka obce odpovedala, že predmetná vec sa rieši 

prostredníctvom právneho zástupcu  a vyzvala Bc. Jozefa Hasku aby predniesol  návrh 

uznesenia k predmetnému bodu rokovania. 
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OZ zobralo na vedomie skutočnosť, že nedošlo k vzájomnej dohode vo veci majetkového 

vyrovnania medzi nájomcom p. Ľubomírom Krížom LK STAR s.r.o.   a obcou,  v predmetnej 

veci je splnomocnený jednať právny zástupca obce. 

 

14.  Rôzne 

Darina Ninisová, starostka obce 

 Starostka obce informovala, že obec Bitarová odkúpi od obce 6 kanalizačných rúr 200x4  

v sume 86,34 €. Cena za 1 ks 14,39 €. Poslanec Ervín Schmieger sa informoval, či má 

obec Ovčiarsko tieto rúry ešte stále k dispozícii, alebo či už boli obci Bitarová odovzdané. 

Starostka odpovedala, že  rúry boli obci Bitarová zatiaľ zapožičané a boli obcou Bitarová 

použité pri výstavbe chodníka a následne obec Bitarová prejavila záujem o odkúpenie 

týchto rúr.  

 Cenník poplatkov za hrobové miesta  platí do 31.12.21015, je potrebné vypracovať návrh 

na poplatky na ďalšie obdobie, je v platnosti nový zákon o pohrebníctve, zmluva sa 

uzatvára sa dobu neurčitú, ale poplatky by sa mali prehodnocovať každoročne. 

 Stanovisko  advokáta s právnymi službami pre ZMOS  k Zásadám hospodárenia 

s majetkom obce Ovčiarsko.  Ing. Ľuboš Tóth žiadal meno právnika a kópiu stanoviska.   

 Termín konania  Obecného plesu   16.01.2016. Starostka objednala   hudobnú skupinu 

TRIO BAND a  vyzvala kultúrnu komisiu a ostatných poslancov OZ na spoluprácu pri 

organizovaní – výška vstupenky, program plesu a iné návrhy.  

 

OZ zobralo na vedomie 

1. Stanovisko advokáta s právnymi službami pre ZMOS  k Zásadám hospodárenia s majetkom 

obce Ovčiarsko. 

2. Konanie Obecného plesu 2016 v termíne 16.01.2016 s hudobnou skupinou TRIO BAND. 

OZ poverilo  

Predsedu   Komisie finančnej pri OZ zvolať zasadnutie za účelom prehodnotenia poplatkov za 

hrobové miesta na miestnom cintoríne. 

OZ schválilo 

1. trvalú prebytočnosť  majetku obce Ovčiarsko a zámer predať svoj   majetok  - kanalizačné  

    rúry, 

2. spôsobom prevodu – prevod majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa §  

    9a ods. 8 písm. e) z.č. 138/1991 Zb. o majetku obcí, tohto majetku: 

    - za týchto podmienok: Kupujúci je povinný zaplatiť kúpnu cenu 86,34 € 

    - zdôvodnenie prípadu hodného osobitného zreteľa je v tom, že pôjde o prevod majetku  

      obce pre naplnenie cieľa  realizáciu stavby vo verejnom záujme. 

 

15.  Interpelácia poslancov OZ 

 

Ing. Ľuboš Tóth,  poslanec OZ 

-  diskutoval k vyjadreniu p. starostky na minulom zasadnutí OZ, že v budúcnosti uvažuje  

     s jednozmennou prevádzkou v Materskej škole, podľa jeho vyjadrenia by to bolo  

     v neprospech Materskej školy.  

Starostka  odpovedala, že vychádzala zo situácie,  aká je v MŠ, stav k 15.9.2015 – 16 detí 

umiestnených v MŠ.  
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Ervín Schmieger, poslanec OZ 

- vo svojom vystúpení  apeloval na starostku obce, aby cesta v areáli družstva poza senník  

   bola prejazdná z dôvodu, že terajšia cesta je na súkromnom pozemku. 

Starostka odpovedala, že cesta bude otvorená – prejazdná vtedy, keď sa bude vykonávať 

úprava poľnej cesty Kjahnina. 

- informoval sa, že aké špecifické rozkopové povolenie má p. Bárdy,  MK bola rozkopaná,  

   zahrnutá a už je tam vytvorená jama, ktorá bude stále upadať 

Starostka odpovedala, že   žiadosť o rozkopové povolenie bola odovzdaná p. Bárdymu. Po 

telefonickom kontaktovaní   prisľúbil, že predmetnú vec príde uzatvoriť na obecný úrad, čo sa 

zatiaľ neuskutočnilo. 

- ďalej informoval, že zástavka je už opravená, môže sa dať oplechovať. 

Starostka odpovedala, že prísľub vykonania opravy poslancom Ervínom  Schmiegerom nebol 

zrealizovaný v termíne, preto sa  ponuka  výmeny plechu nezrealizovala v dohodnutom 

termíne so spoločnosťou, ktorá mala realizovať výmenu plechu na autobusovej zastávke. 

- cesta na Viešky nie je miestna komunikácia, bolo by vhodné požiadať predsedu Urbárskej  

  obce o stanovisko. 

Starostka odpovedala, že p. Augustín Habáň, predseda Urbárskej obce Ovčiarsko prisľúbil, že 

predmetný návrh na nájom cesty na Viešky predloží na schválenie výboru Urbárskej obce, čo 

sa doteraz nezrealizovalo. Starostka obce prisľúbila, že opätovne osloví v predmetnej veci p. 

Augustína Habáňa, predsedu Urbárskej obce ohľadom nájmu pozemku cesty na Viešky 

patriacemu Urbárskej obci Ovčiarsko. 

- p. Lobodáš bol za ním, že mu starostka sľúbila, že predĺži verejné osvetlenie. Navrhol, že  

  daruje obci betónové stĺpy.  

- konštatoval, že nie je uzatvorená zmluva na zimnú údržbu obce, i keď to pripomínal  

   dávnejšie. 

   

 

16.  Diskusia 

Andrej Klimo, občan: 

- diskutoval k ceste na Viešky, cesta sa používa, ale nie je vo vlastníctve obce. Navrhoval, aby  

  sa dala cesta vytýčiť a bolo by potrebné osloviť Urbársku obec o uzatvorenie zmluvy  

  o prenájme cesty.  

Bc. Zuzana Turčeková, občianka:  

- diskutovala  k vyjadreniu starostky obce  na minulom zasadnutí OZ, že v budúcnosti uvažuje  

     s jednozmennou prevádzkou v Materskej škole, čo je nereálne, pedagogickí zamestnanci  

    vykonávajú priamu a nepriamu prácu s deťmi. 

 

P.  Daniel Singer : 

-  zaujímal sa o prenájom sály na akcie – svadby, stužkové,  nie na diskotéky bez toho, aby  

    boli obmedzované potreby obce.  Upozornil na skutočnosť, že stav nie je zodpovedajúci  

    jeho predstavám, čo sa týka el. osvetlenia, podláh, stien  a v prípade, že by sa varilo  

   kuchynka by sa musela prebudovať. 

Starostka, HK  aj poslanci diskutovali   k uvedenému, zhodli sa na tom, že sa najskôr musí 

vysporiadať podlžnosť bývalého nájomcu p. Ľubomíra Kríža LK STAR, s.r.o. a zároveň 

vysporiadať jeho uskladnený majetok v priestoroch kultúrneho domu. Nájom bol ukončený 

ešte v roku 2013. Priestory v takomto stave  nie sú vhodné na prenájom, bude potrebné zvolať 

osobitné pracovné stretnutia, kde sa určia podmienky prenájmu, zámer, akým spôsobom sa 

bude prenajímať, na aké obdobie, spôsob fakturácie a rôzne iné požiadavky obidvoch strán 

spojené aj s rekonštrukciou priestorov sály, kuchynky, schodišťa, prípadne zasadačky 

a sociálnych zariadení.  
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14. Záver 
            Starostka obce poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ  

 

            Zasadnutie OZ bolo ukončené o 22.30 h. 

 

V Ovčiarsku dňa 20.11.2015 

Zapísala: Mária Isteníková  

         

 

 

 

Overovatelia:   Bc. Jozef Hasko                                   ......................................   

 

                         Ing. Ľuboš Tóth                           ......................................    

   

 

 

 

 

 

 

          ................................................. 

             Darina Ninisová                                                                                 

                                                                                         starostka obce 


